
Enkel fråga till kommunalråd Daniel Filipsson (M)

Ramberedningen har enats om att ge barn- och ungdomsnämnden (BUN) ett permanent
tillskott på 30 miljoner kronor till sin budget från och med 2025.

I Alingsås Tidning säger kommunalråd Daniel Filipsson (M):
- Skolan har varit under granskning och har haft mycket politiskt fokus. Jag tror alla har

tagit del av de skriverier och vittnesmål som har kommit från personal och
vårdnadshavare. Vi ser också att behoven i skolan generellt ökar, det är större
problem och fler barn som behöver särskilt stöd. Det gör att vi behöver göra en rejäl
förstärkning.

Men i samma artikel säger kommunalråd Filipsson (M):
- [...] Jag tycker man ska undvika ordet satsning, kostnaderna ökar så snabbt att det

mer handlar om att bibehålla status quo i organisationen.

Min fråga är därför:
- Vad innebär det rent konkret för barnen och personalen inom förskolan och

grundskolan att “bibehålla status quo” utifrån rådande ansträngda läge i
verksamheterna?

Marcus Wallin (V)


